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        -projekt- 
 
 
 
      Protokół nr XIX/I/12 
    z sesji Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju 
    z dnia 26 stycznia 2012 r. 
 
 
 

I/1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.00, a zakończono o godz. 16.14. Miejsce obrad:  
sala konferencyjna UMiG w Lądku-Zdroju. 
Przewodniczący Rady powitał przybyłych na sesję gości, radnych i pracowników. 
 
I/2. Przewodniczący stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Na sali obrad na 15 radnych obecnych 14. 
 
I/3. Zatwierdzenie protokołów z dwóch sesji grudniowych. 
 
Przewodniczący przypomniał, Ŝe protokoły były dostępne w wersji papierowej i 
elektronicznej. 
 
Radny Dariusz Styczyrz zwrócił się z prośbą, aby w protokole z 14.12.11 r. dopisać 
Klub Radnych „NiezaleŜni”. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu wraz z poprawką z 
14 grudnia 2011 r. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” (jednogłośnie) Rada przyjęła protokół. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  z 29.12.11 r. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” (jednogłośnie) rada przyjęła protokół. 
 
I/4. Porządek obrad. 
 
Przewodniczący Rady Janusz Sosna wprowadził autopoprawkę dotyczącą zdjęcia z 
porządku obrad pkt. 2c. 
 
Porządek obrad w brzmieniu: 
 

I.  Część I. 
Sprawy proceduralne (otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie protokołów z 
poprzednich sesji). 
II.  Część II. 
1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a/ zmian w uchwale budŜetowej mig na 2012 r., 
b/ wyznaczenia podmiotu odpowiedzialnego za zadania z zakresu pracy z rodziną, 
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c/ szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących ich działalności statutowej, 
d/ uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 
3. Informacja z wykorzystania budŜetu za okres 01.01.-31.12.2011 r. 
4. Plan pracy Centrum Kultury i Rekreacji na 2012 r. 
5. Interpelacje, wnioski i sprawy róŜne. 
6. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. pkt. 1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
Burmistrz  Kazimierz Szkudlarek poinformował o sprawach i spotkaniach, które 
miały miejsce w okresie między sesjami. 
 
Radny Paweł Buła nawiązując do informacji Burmistrza zapytał czy brano pod uwagę 
zróŜnicowanie opłaty za śmieci segregowane i niesegregowane. 
Burmistrz Kazimierz Szkudlarek odpowiedział, Ŝe przy zmieszanych odpadach jest 
najniŜsza opłata, a przy segregowanych odpadach najwyŜsza opłata środowiskowa. 
Firmom bardziej będzie się opłacać odbiór niesegregowanych śmieci. 
Radny Leszek Pazdyk zapytał czy parapodatek moŜna wrzucić w cenę wywozu 
nieczystości. 
Z-ca Burmistrza Łukasz Waluś przekazał, Ŝe będzie obowiązek wyłonienia firmy, 
która odbierze i dowiezie nieczystości do regionalnej instalacji. 
Radny Stanisław Skrobotun poruszył temat związany z mostkiem w Orłowcu. Jest 
problem z dojazdem np. karetki. Czy moŜna wynająć mostek, bo na razie uŜytkownicy 
korzystają z walącego się mostku. 
Burmistrz stwierdził, Ŝe jest to sprawa wstydliwa, porozmawia, moŜe da się 
wzmocnić lub stworzyć tymczasowy mostek. Porozmawia z pracownikami. 
Radny Waldemar Sosiński zapytał, co będzie ze spółką śmieciową. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe zakład komunalny nie będzie mógł tego robić. Zmierza 
się do tego, Ŝeby z Zarządu Budynków Komunalnych wyłączyć gospodarkę 
śmieciową. WiąŜe się to z redukcją ok. pięciu osób, które moŜe znajdą pracę w spółce. 
Do przetargu spółka będzie mogła przystąpić. Samorządy będą dąŜyć, aby spółki 
mogły to robić bez przetargu. Wiele gmin poniosło duŜe nakłady. Po 90 roku w Polsce 
miała rozwijać się gospodarka śmieciowa. Teraz nie ma takiej moŜliwości. 
Radny Dariusz Styczyrz wystąpił z pytaniem, co w sytuacji jeśli przepisy nie zostaną 
znowelizowane i nasza spółka w drodze przetargu nie zostanie wyłoniona. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe trzeba będzie spółkę zlikwidować. 
Przewodniczący Rady Janusz Sosna poinformował, Ŝe uczestniczył w szkoleniu, na 
którym mówiono, Ŝe zakłady budŜetowe będą mogły się tym zajmować bez przetargu. 
Z-ca Burmistrza Łukasz Waluś stwierdził, Ŝe sprawa musi się skończyć w Sądzie i 
wtedy będzie jasna sytuacja. 
 
Ad. pkt. 2. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a/ zmian w uchwale budŜetowej mig na 2012 r., 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetu i Finansów Stanisław Skrobotun poinformował, Ŝe 
komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Leszek Pazdyk zwrócił się o informację dotyczącą zwiększenia wydatków na 
odbudowę drogi w Stójkowie wspólnie ze Stroniem Śląskim, która to droga. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe wspólnie ze Stroniem zgłosili do Wojewódzkiego 
Zarządu Dróg, moŜe być alternatywny dojazd od Stójkowa przez tory do Strachocina. 
Obie gminy doszły do wniosku, Ŝe zrobiona będzie dokumentacja projektowa, będą 
czynione próby pozyskania środków zewnętrznych. Będzie to pewien rodzaj ścieŜki 
rowerowej. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XIX/108/12, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
b/ wyznaczenia podmiotu odpowiedzialnego za zadania z zakresu pracy z 
rodziną, 
 
Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Turystyki Dariusz Styczyrz 
poinformował, Ŝe komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XIX/109/12, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
c/ szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego projektów 
aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących ich działalności statutowej, 
 
Przewodnicząca Komisji Statutowej Mirosława Boduch poinformowała, Ŝe komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XIX/110/12, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
d/ uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii, 
 
Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Turystyki Dariusz Styczyrz 
poinformował, Ŝe komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Mirosława Boduch wnioskowała o wprowadzenie dwóch poprawek: 1/ § 4 
ust. 1 lit. a dopisać „za posiedzenie”, 2/ § 4 ust. 1. lit.b słowo „pełnomocnik” zastąpić 
słowem „przewodniczący”. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie poprawki 1. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” (jednogłośnie) Rada przyjęła poprawkę. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie poprawki 2. 
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W wyniku glosowania przy 14 głosach „za” (jednogłośnie) Rada przyjęła poprawkę 2. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawkami. 
 
W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XIX/111/12, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
Ad. pkt. 3. Informacja z wykorzystania budŜetu za okres 01.01.-31.12.2011 r. 
 
W związku z brakiem pytań przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad. pkt. 4. Plan pracy Centrum Kultury i Rekreacji na 2012 r. 
 
Radny Mirosław Babiak wystąpił z wnioskiem, który zaproponowała komisja, aby 
uroczystość św. Jerzego nie była razem z imprezą z okazji 3-go Maja. 
Radna Mirosława Boduch dodała, Ŝe komisja wnioskuje, aby to było w dniach 21-
22.04.br. 
Burmistrz stwierdził, Ŝe termin obchodów Dnia Patrona „św. Jerzego” uzgodniony z 
Dyrektorem CKiR. Nie trzeba się bać o frekwencję w maju, bo wtedy będzie więcej 
gości. Połączenie tych dwóch imprez bardziej fortunne. 
V-ce Przewodnicząca Rady Mirosława Boduch powiedziała, Ŝe majówka była 
organizowana całe lata, a „Dzień św. Jerzego” od niedawna jako osobne obchody i tak 
powinno zostać. 
Radny Leszek Pazdyk przypomniał, Ŝe jest to poniekąd Jego „dziecko”. Jeśli 
wybrano patrona, to niech to będzie w kwietniu. 
Burmistrz poinformował, Ŝe jest zgoda  Watykanu Ŝeby św. Jerzy był patronem, ale 
ze względów finansowych lepiej Ŝeby to było razem. Będzie to długi weekend , a w 
kwietniu za wielu turystów nie będzie. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie wniosek, aby obchody Dnia Patrona 
św. Jerzego odbyły się 21-22.04.br. 
 
W wyniku glosowania przy 9 głosach „za”, 4 „przeciwnych” i 1 „wstrzymującym” 
Rada przyjęła w/w wniosek. 
 
Ad. pkt. 5. Interpelacje, wnioski i sprawy róŜne. 
 
Burmistrz przekazał, Ŝe jest po rozmowie z Dyrektorem Bolisęgą odnośnie filii 
urzędy pracy w Lądku-Zdroju. Zmiany na razie nie obejmą ani gminy Lądek-Zdrój, 
ani gminy Stronie Śląskie. Burmistrz Stronia Śląskiego poprosił o spotkanie z 
aptekarzami. (Doszedł radny Mirosław Wojczuk – 15 osób). Aptekarze zaproponowali 
pełnienie dyŜurów do godz. 22.00 przez apteki obu gmin. Będą negocjacje Ŝeby 
dyŜury były pełnione do godz. 23.00. 
Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Turystyki Dariusz Styczyrz 
poinformował, Ŝe jest wstępna pozytywna opinia komisji. 
Senator Kazimierz DroŜdŜ powiedział, Ŝe w poniedziałek odbędzie się sesja w 
Stroniu Śląskim. Główny temat, to słuŜba zdrowia, a przy okazji dyŜury aptek. 
Senator wyraził nadzieję, Ŝe temat będzie zakończony. 
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Burmistrz Kazimierz Szkudlarek stwierdził, Ŝe najlepiej Ŝeby były dyŜury 
całodobowe, ale do g. 23.00, to teŜ będą spełnione oczekiwania. 
Radny Mirosław Wojczuk poinformował, Ŝe pacjenci przychodzą do g. 22.00. 
Radny Leszek Pazdyk dodał, Ŝe w nocy ludzie nie korzystają z aptek. 
V-ce Przewodnicząca Rady Mirosława Boduch przekazała, Ŝe Ŝe zmierza się do 
dobrego konsensusu. Zarząd Powiatu negocjuje z aptekarzami, bo dyŜury nocne są 
nieopłacalne finansowo, a pacjentów brak. 
Burmistrz stwierdził, Ŝe jest to ustępstwo ze strony samorządów. W działalność aptek 
wkalkulowano dyŜury nocne, takie dyŜury powinny być. 
Radny Dariusz Styczyrz w imieniu mieszkańca oś. Słonecznego Pana 
Snopkowskiego zwrócił się z prośbą o sprawdzenie sposobu odśnieŜania. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe będzie rozmawiał z Dyrektorem ZBK i zweryfikuje, bo 
jest monitoring . Przejezdność miasta jest dobra. 
Radny Leszek Pazdyk zwrócił się o zamontowanie drogowskazu dotyczącego Liceum 
Ogólnokształcącego na słupku ul. Polna i Powstańców Wielkopolskich. 
Radny Paweł Buła zgłosił, Ŝe droga na granicy jest nieprzejezdna. Na zakrętach robi 
się błoto poślizgowe i zamarza. 
Burmistrz Kazimierz Szkudlarek poinformował, Ŝe jest problem na ul. Granicznej. 
Interweniował telefonicznie w tej sprawie, a takŜe w sprawie Radochowa i Kątów 
Bystrzyckich. Skargi od większej liczby osób, Ŝe nie moŜna dojechać do przejścia 
granicznego. 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe 08.02.br. o godz. 13.00 odbędzie się 
spotkanie komitetu organizacyjnego obchodów Dnia Patrona św. Jerzego i 
przypomniał radnym o zaproszeniu do Apres Ski. 
 
Ad. pkt. 6. Zamknięcie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił 
zamknięcie sesji. 
 
Protokółowała: Maria Staszyńska 
 
 

 


